
 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 

Cēsīs, Cēsu novadā 

2023.gada 16.novembrī         Nr.14 

Sēde sasaukta: 16.11.2023 

Sēdi atklāj: 16.11.2023. plkst.09:01:09 

Sēdi slēdz: 16.11.2023. plkst.13:29:59 
 

Sēdē piedalās: Juris Žagars, Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, 

Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Nepiedalās: Guntis  Grosbergs 
 

Piedalās: Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks, 

Madara Lasmane, p/a “Cēsu novada tūrisma attīstības aģentūra” direktore, Inta Ādamsone, Vides 

un klimata neitralitātes nodaļas vadītāja, Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes 

vadītāja vietnieks, Jānis Balodis, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vides speciālists, Egils 

Grigorjevs,  Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes energopārvaldnieks, Vladimirs Kalandārovs, 

Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs, Matīss Žagars, SIA “Saldūdeņu risinājumi” pārstāvis, 

Ainārs Šteins, biedrības “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība” valdes priekšsēdētājs, Elīna 

Stapulone, domes deputāte, Andris Mihaļovs, domes deputārs, Laimis Šāvējs, domes deputāts, 

Valdis Tirzmalis, Juridiskās pārvaldes vadītāja vietnieks, Inita Jansone, Juridiskās pārvaldes 

pārraudzības juriste, Jana Paula, Juridiskās pārvaldes juriste, Dace Pastva, Juridiskās pārvaldes 

juriste, Ieva Zicmane, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes ainavu arhitekte, Evija Atvara, Vaives 

pagasta pārvaldes vadītāja, Evita Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja 

 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Inese Ģērmane, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Informatīvs jautājums par apbūves tiesībām zemes gabalam Krūmiņa ielā 8, Cēsīs 

 2.  Par sadarbības līguma slēgšanu ar Siguldas novada pašvaldību, Valmieras novada 

pašvaldību, Dabas aizsardzības pārvaldi, Vidzemes augstskolu un Gaujas Nacionālā parka 

tūrisma biedrību 

 3.  Par pašvaldības aģentūras “Uzņēmējdarbības un tūrisma attīstības aģentūra” nolikuma 

apstiprināšanu 

 4.  Par Cēsu novada Integrētā ilgtspējīgā enerģijas un klimata rīcības plāna 2020. – 2030. 

gadam  apstiprināšanu 
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 5. 

 

6.  

Par Energopārvaldības sistēmas ieviešanu pašvaldībā un Energopārvaldības sistēmas 

rokasgrāmatas apstiprināšanu 

Par ražošanas ēkas ar piegulošo teritoriju (adrese: “Stūri”, Stalbes pag., Cēsu nov., LV-

4151) pirmās nomas tiesību izsoles rīkošanu 
 7.  Par nekustamā īpašuma Mazā Vaives iela, Cēsīs, Cēsu nov., pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā 

 8.  Informatīvs jautājums par būves Raiņa ielā 30, Cēsīs konstrukcijas nestspēju publiskās 

auto stāvvietas izveidei 
 9.  SIA "Saldūdeņu risinājumi"  izstrādātās Alauksta, Ineša un Zobola ezeru Zivsaimnieciskās 

stratēģijas kopsavilkums.  
 10.  Biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrības" informācija par Braslas upes licencētās 

vēžošanas noteikumu un licencētās makšķerēšanas noteikumu izstādi Alaukstā un Inesī 
 11.  Biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrības" atskaite par deleģēšanas līguma otrā 

ceturkšņa izpildi 
 

Sēdes vadītājs I.Putniņš informē par nepieciešamību izslēgt no sēdes darba kārtības jautājumu “Par 

ražošanas ēkas ar piegulošo teritoriju (adrese: “Stūri”, Stalbes pag., Cēsu nov., LV-4151) pirmās 

nomas tiesību izsoles rīkošanu”, kā arī informē par lūgumu iekļaut sēdes darba kārtībā papildus 

jautājumu “Par grozījumiem Cēsu novada domes 2021.gada 02.decembra lēmumā Nr.383 “Par 

Ainavu aizsardzības komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu””. Komitejas locekļi akceptē 

sēdes darba kārtības izmaiņas. 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Informatīvs jautājums par apbūves tiesībām zemes gabalam Krūmiņa ielā 8, Cēsīs 

2  Par sadarbības līguma slēgšanu ar Siguldas novada pašvaldību, Valmieras novada 

pašvaldību, Dabas aizsardzības pārvaldi, Vidzemes augstskolu un Gaujas 

Nacionālā parka tūrisma biedrību 

3  Par pašvaldības aģentūras “Uzņēmējdarbības un tūrisma attīstības aģentūra” 

nolikuma apstiprināšanu 

4  Par Cēsu novada Integrētā ilgtspējīgā enerģijas un klimata rīcības plāna 2020. – 

2030. gadam  apstiprināšanu 

5  Par Energopārvaldības sistēmas ieviešanu pašvaldībā un Energopārvaldības 

sistēmas rokasgrāmatas apstiprināšanu 

6  Par nekustamā īpašuma Mazā Vaives iela, Cēsīs, Cēsu nov., pārņemšanu 

pašvaldības īpašumā 

7  Informatīvs jautājums par būves Raiņa ielā 30, Cēsīs konstrukcijas nestspēju 

publiskās auto stāvvietas izveidei 

8  SIA "Saldūdeņu risinājumi"  izstrādātās Alauksta, Ineša un Zobola ezeru 

Zivsaimnieciskās stratēģijas kopsavilkums.  

9  Biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrības" informācija par Braslas upes 

licencētās vēžošanas noteikumu un licencētās makšķerēšanas noteikumu izstādi 

Alaukstā un Inesī 
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10  Biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrības" atskaite par deleģēšanas 

līguma otrā ceturkšņa izpildi 

11  Par grozījumiem Cēsu novada domes 2021.gada 02.decembra lēmumā Nr. 383 

“Par Ainavu aizsardzības komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu” 
 

1. 
Informatīvs jautājums par apbūves tiesībām zemes gabalam Krūmiņa ielā 8, Cēsīs 

Ziņo Aigars Ķerpe, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes nekustamo īpašumu pārvaldnieks 

 

Izsakās I.Pupurs, J.Ķipurs, A.Mihaļovs, A.Melbārdis, I.Putniņš, E.Stapulone, I.Suija-Markova, 

H.Vents, J.Žagars 

Deputāti uzklausa sporta kluba IVI valdes locekļa I.Pupura sniegto informāciju par 

daudzfunkcionālās sporta bāzes izbūves ieceri uz zemes gabala Krūmiņa ielā 8, Cēsīs. Uz nākošo 

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas sēdi Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldei sagatavot 

zemes gabala Krūmiņa ielā 8, Cēsīs, izsoles noteikumu projektu par apbūves tiesībām  sporta 

infrastruktūras izbūvei ar nosacījumiem. Izsoles noteikumos iekļaut prasības pretendentam 

iesniegt biznesa plānu, apliecinājumu par finanšu pieejamību un infrastruktūras izbūves kalendāro 

grafiku. 
 

2. 
Par sadarbības līguma slēgšanu ar Siguldas novada pašvaldību, Valmieras novada pašvaldību, 

Dabas aizsardzības pārvaldi, Vidzemes augstskolu un Gaujas Nacionālā parka tūrisma biedrību 

Ziņo Madara Lasmane, p/a “Cēsu novada tūrisma attīstības aģentūra” direktore 

 

Izsakās E.Stapulone, I.Suija-Markova, I.Putniņš, H.Vents 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums 

“Par sadarbības līguma slēgšanu ar Siguldas novada pašvaldību, Valmieras novada pašvaldību, 

Dabas aizsardzības pārvaldi, Vidzemes augstskolu un Gaujas Nacionālā parka tūrisma biedrību” 

pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 30.11.2023. Finanšu komitejas sēdē 
 

3. 
Par pašvaldības aģentūras “Uzņēmējdarbības  

un tūrisma attīstības aģentūra” nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo Madara Lasmane, p/a “Cēsu novada tūrisma attīstības aģentūra” direktore 

 

Izsakās H.Vents, I.Putniņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Juris Žagars) ,  pret nav,  atturas 

nav, lēmums “Par pašvaldības aģentūras “Uzņēmējdarbības un tūrisma attīstības aģentūra” 

nolikuma apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 30.11.2023. Finanšu komitejas 

sēdē 

 

4. 
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Par Cēsu novada Integrētā ilgtspējīgā  

enerģijas un klimata rīcības plāna 2020. – 2030. gadam  apstiprināšanu 

Ziņo Inta Ādamsone, Vides un klimata neitralitātes nodaļas vadītāja 

 

Izsakās J.Ķipurs, I.Putniņš, E.Stapulone, V.Kalandārovs, I.Suija-Markova, L.Šāvējs, L.Bukovska 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Ķipurs) ,  pret nav, 1 - atturas (Jānis Kārkliņš), lēmums 

“Par Cēsu novada Integrētā ilgtspējīgā enerģijas un klimata rīcības plāna 2020. – 2030. gadam  

apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 30.11.2023. Finanšu komitejas sēdē 

 

Sēdes vadītājs I.Putniņš izsludina sēdes pārtraukumu 15 minūtes 
 

5. 
Par Energopārvaldības sistēmas ieviešanu  

pašvaldībā un Energopārvaldības sistēmas rokasgrāmatas apstiprināšanu 

Ziņo Egils Grigorjevs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes energopārvaldnieks 

 

Izsakās V.Kalandārovs, J.Kārkliņš, L.Šāvējs 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums 

“Par Energopārvaldības sistēmas ieviešanu pašvaldībā un Energopārvaldības sistēmas 

rokasgrāmatas apstiprināšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 30.11.2023. Finanšu 

komitejas sēdē 

6. 
SIA "Saldūdeņu risinājumi"  izstrādātās  

Alauksta, Ineša un Zobola ezeru Zivsaimnieciskās stratēģijas kopsavilkums  

Ziņo Matīss Žagars, SIA “Saldūdeņu risinājumi” pārstāvis 

 

Izsakās J.Ķipurs, H.Vents 

Deputāti uzklausa informāciju par SIA "Saldūdeņu risinājumi" izstrādātās Alauksta, Ineša un 

Zobola ezeru Zivsaimniecisko stratēģiju un pieņem to zināšanai 
 

7. 

Par nekustamā īpašuma Mazā Vaives iela,  

Cēsīs, Cēsu novadā, pārņemšanu pašvaldības īpašumā 

Ziņo Egils Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums 

“Par nekustamā īpašuma Mazā Vaives iela, Cēsīs, Cēsu novadā, pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai 30.11.2023. Finanšu komitejas sēdē 
 

 

8. 
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Informatīvs jautājums par būves Raiņa ielā 30,  

Cēsīs konstrukcijas nestspēju publiskās auto stāvvietas izveidei 

Ziņo Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

Izsakās A.Melbārdis, I.Putniņš 

Deputāti uzklausa informāciju par būves Raiņa ielā 30, Cēsīs konstrukcijas nestspēju publiskās auto 

stāvvietas izveidei un pieņem to zināšanai 

9. 
Par grozījumiem Cēsu novada domes 2021.gada 02.decembra lēmumā  

Nr.383 “Par Ainavu aizsardzības komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu” 

Ziņo Vladimirs Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, lēmums 

“Par grozījumiem Cēsu novada domes 2021.gada 02.decembra lēmumā Nr. 383 “Par Ainavu 

aizsardzības komisijas izveidošanu un nolikuma apstiprināšanu”” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai 07.12.2023. Domes sēdē 

10. 
Biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrības" informācija par Braslas upes licencētās 

vēžošanas noteikumu un licencētās makšķerēšanas noteikumu izstādi Alaukstā un Inesī 

Ziņo Jānis Balodis, Attīstības pārvaldes vides aizsardzības speciālists 

 

Izsakās A.Šteins, E.Frīdvalde-Andersone, E.Stapulone, A.Melbārdis, A.Mihaļovs 

Deputāti uzklausa Biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrības" sagatavoto informāciju par 

Braslas upes licencētās vēžošanas noteikumu un licencētās makšķerēšanas noteikumu izstādi 

Alaukstā un Inesī 

11. 
Biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības  

biedrības" atskaite par deleģēšanas līguma otrā ceturkšņa izpildi. 

Ziņo Ainārs Šteins, biedrības “Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrīva” valdes priekšsēdētājs 

 

Izsakās J.Ķipurs 

Deputāti uzklausa biedrības "Gaujas ilgtspējīgas attīstības biedrība" atskaiti par deleģēšanas līguma 

otrā ceturkšņa izpildi 
 

Sēdi vadīja  

Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas 

priekšsēdētājs 

Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Administrācijas biroja sekretāre Inese Ģērmane 
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Raunas iela 4, Cēsis 16.11.2023 

Sēdei ir veikts audio ieraksts 

 

DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


